
Protokół Nr VIII/2015 

z VIII sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 14 maja 2015 r. 

 

Ad.1. Otwarcie VIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Bogdan Ferenc Powitał Burmistrza Pana Bartosza Romowicza, 

Zastępcę Burmistrza Panią Ewę Sudoł, Skarbnika Panią Ewę Kaczmaryk-Elmerych, 

Sekretarza Panią Janinę Sokołowską, wszystkich radnych, oraz kierowników wydziałów 

Urzędu Miejskiego. 

 

Stwierdził, że na sali obecnych jest 15 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Burmistrz Pan Bartosz Romowicz wycofał projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa, określenia inkasenta  i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasenta. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej  

z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez Burmistrza. 

 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec czego protokół z VII sesji został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie za okres międzysesyjny oraz sprawozdania z wydanych zarządzeń przedstawił 

Burmistrz Pan Bartosz Romowicz. Burmistrz poinformował również, że sprawozdania roczne 

z pracy poszczególnych wydziałów Urzędu oraz sprawozdania jednostek organizacyjnych 

zostały nagrane na płyty CD oraz rozdane wszystkim radnym. Sprawozdania stanowią 

Załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Ad. 5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu  oraz sprawozdania 

finansowego za 2014 rok. 

 

Dane dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania finansowego 

za 2014 rok przedstawiła w formie prezentacji i szeroko omówiła Pani Ewa Kaczmaryk-

Elmerych – Skarbnik Gminy. 

 

Kolejno głos zabrał poprzedni Burmistrz Pan Henryk Sułuja, który również przedstawił dane 

dotyczące w/w sprawozdań. 



Ad. 6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

 

a) Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych w sprawie w/w 

sprawozdań oraz informacji o stanie mienia gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych w sprawie w/w sprawozdań przedstawił 

Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna (Zał. Nr 3). 

 

b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w całości odczytał Pan Andrzej 

Steciuk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych – opinia pozytywna 

(Zał. Nr 4). 

 

c) Dyskusja, 

 

Głos zabrał radny Pan Bogusław Pleskacz, który poinformował, że w uchwalonym budżecie 

widać starania, aby nasze miasto i gmina rozwijały się, jednak radny stwierdził, że poczuł się 

urażony określeniem byłego Burmistrza w swojej wcześniejszej wypowiedzi. 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 

rok, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

e) Odczytanie protokołu Komisji Rewizyjnej, Skarg i Wniosków w sprawie wniosku  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ustrzyk Dolnych, 

 

Protokół  Komisji Rewizyjnej, Skarg i Wniosków Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

odczytał Pan Grzegorz Oleksyk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 

 

f) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Ustrzyk Dolnych absolutorium za 2014 rok, 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ustrzyk 

Dolnych absolutorium odczytał w całości Pan Andrzej Steciuk – Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej – opinia pozytywna (Zał. Nr 6). 

 

g) Dyskusja, 

 

Przewodniczący Rady Pan Bogdan Ferenc zachęcał do dyskusji, nikt jednak nie zabrał głosu. 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ustrzyk Dolnych 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 



Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady zarządził 10- minut przerwy. 

 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Ustrzyki Dolne na 2015 

rok, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych w sprawie w/w sprawozdań przedstawił 

Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna (Zał. Nr 7). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji  

o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na 2015 rok, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kaczmaryk- Elmerych. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych w sprawie w/w sprawozdań przedstawił 

Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna (Zał. Nr 7). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ustrzyk Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Pan Bartosz Romowicz. 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Pan Grzegorz Oleksyk – opinia 

pozytywna ( Zał. Nr 8.) 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 



 W sprawie przyjęcia Statutu Związku Bieszczadzkich Gmin Pogranicza, 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Pan Bartosz Romowicz. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych w sprawie w/w sprawozdań przedstawił 

Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna (Zał. Nr 7). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie poparcia apelu miasta Krosna, 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Pan Bartosz Romowicz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 

położonego na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 

położonych na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji  

i Gospodarki Gruntami. 

 



Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 

położonego na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji  

i Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Ustrzyki 

Dolne nieruchomości położonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na skorzystanie z prawa pierwokupu nieruchomości 

położonej na terenie wsi Krościenko gmina Ustrzyki Dolne,  

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 



Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Ustrzyki Dolne 

nieruchomości położonej w Solinie będącej własnością Skarbu Państwa  

a pozostającej w użytkowaniu wieczystym Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Brzegach Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji  

i Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Ustrzyki Dolne 

nieruchomości położonych w Ustrzykach Dolnych, będących własnością Skarbu 

Państwa w użytkowaniu wieczystym Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 

Spółka z o.o. w Ustrzykach Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji  

i Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej nr 2224 R Rozpucie-Ropienka w miejscowości Zawadka. 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 



Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

 W sprawie ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę miejscową. 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Pan Bartosz Romowicz. 

 

Głos zabrał Radny Pan Bogusław Pleskacz, który poprosił o informację po sesji, w jakim 

terminie zmieniła się granica administracyjna, jeżeli chodzi o funkcjonowanie hotelu 

Arłamów. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz informując, że Hotel Arłamów zawsze znajdował się  

w Jamnej Górnej, natomiast w nazwie widnieje miejscowość Arłamów. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 9). 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas głosowania  

– 15 radnych (jednogłośnie). 

 

Ad. 8. Wolne wnioski i zapytania  

  

Głos w tym punkcie zabrał radny Pan Władysław Tarnawski, który zapytał o możliwość 

przyłączenia obwodu głosowania w Woli Romanowej do Łodyny, ponieważ głosuje tam 

jedynie sześciu mieszkańców. 

 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Janina Sokołowska, która poinformowała, że w miarę 

możliwości  prawnych ustosunkujemy się do prośby radnego. 

 

Głos zabrał również radny Pan Czesław Urban, który odniósł się krótko do wcześniejszej 

wypowiedzi Pana Henryka Sułuji odnośnie spółek MPGK oraz PEC, oraz zapytał ile osób do 

dnia dzisiejszego skorzystało od 1 kwietnia 2015 r. z Basenu oraz Kina w ramach Kary Dużej 

Rodziny. 

 

Kolejno głos zabrał radny Pan Bogusław Pleskacz, który złożył interpelację, w sprawie 

powołania nowej Komisji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych ds.Turystyki, Promocji  

i Sportu która stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

Głos w tym punkcie zabrał krótko Przewodniczący Rady, który poinformował o fakcie iż 

temat ten był przedmiotem obrad Komisji Statutowej. 

 



 Kolejno Pan Arkadiusz Lupa – radny, który stwierdził, że Komisja Statutowa może 

ponownie przeanalizować zasadność interpelacji złożonej przez radnego na kolejnym 

posiedzeniu komisji. 

 

Ad. 9. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że do Biura Rady wpłynęła ocena zasobów pomocy 

społecznej z MGOPS w Ustrzykach Dolnych w celu zapoznania się. 

 

Ad. 10. Zakończenie obrad 

 

Zakończenie obrad 15.30 

Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 

 

Sporządziła: Agnieszka Madej. 


